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JEUGDRAAD – VRIJDAG 11 OKTOBER 2019 
 

 
Aanwezig: 
 

voor Chiro Bevel: Stijn Claes, Cedric Coenen, Robbe Dillen en Lien Geeraerts; 
voor Scouts Sparrijders en Gidsen Harlekijn: Wannes Leirs; 
voor Speelplein Boemerang: Dries Dillen; 
voor Tienerwerking De Joeng: Nina Jansens; 
voor Chiro Pako-Jo: Evert De bruyn; 
voor Chiro Pako-Me: Sien Mariën; 
voor jeugdhuis Kroenkel: Brent De Vos; 
voor Chiro Gust: Daan De Belder en Stef Fioole; 
voor Chiro Nele: Jolien Alen, Renée Muylaert en Kato Van Beirendonck; 
 
Simen Thys (voorzitter jeugdraad), Evelien Serneels (onafhankelijke), Felia Thys 
(onafhankelijke – actief bij Gewest Pallieter (chiro)), Sander Celis (onafhankelijke – actief bij 
Gouw Kempen (scouts)), Stijn Dierckx (onafhankelijke) en Gunther Melis (jeugdconsulent); 
 
aanwezig tijdens tweede deel: Tom Covens (schepen van Jeugd) 
 
Verontschuldigd: 
 

Niels Nys (Chiro Bevel), Anna Laenen (Chiro Pako-Me), Stijn Buyckx (jeugdhuis Kroenkel) 
en Jill Rymen (onafhankelijke). 
 
 
 
1. Rondje van de tafel - kennismaking 
 

Alle aanwezigen stellen zich kort voor. 
 
 

2. Toelichting van Uit de Marge – onderzoek rond maatschappelijk kwetsbare kinderen en 
jongeren in Nijlen 
 

Maryline Thiry en Mohamed Missaoui, beiden medewerkers bij Uit de Marge, zijn aanwezig op 
de jeugdraad. Uit de Marge voert momenteel, op vraag van het lokaal bestuur Nijlen, een 
onderzoek uit om de noden en behoeften in kaart te brengen van maatschappelijk 
kwetsbare kinderen en jongeren in onze gemeente. 
 



Ze gaan hiervoor de straat op en spreken jongeren aan die rondhangen. Enkele 
jeugdraadsleden maken meteen de bedenking dat heel wat jongeren in onze gemeente, die 
rond hangen, niet meteen voor overlast zorgen en vaak ook geen maatschappelijk kwetsbare 
jongeren zijn. 
 
Er wordt kort ook wat toelichting gegeven wat maatschappelijke kwetsbaarheid allemaal kan 
inhouden (o.m. kansarmoede, een beperking, vluchteling, …). 
 
Uit de Marge vraagt aan de jeugdraadsleden om één punt op te noemen dat ze geweldig 
vinden aan onze gemeente en één echt minpunt mee te geven. Het rondje van de tafel wordt 
gedaan en dit levert volgend resultaat op: 
 
Positief aan Nijlen Minpuntje aan onze gemeente 

 
- alles dichtbij (scholen, verenigingen, 

winkels, station, …) 
- Nijlen staat nog niet vol met 

appartementen 
- station in Nijlen 
- veel jeugdwerk aanwezig 
- jeugdwerk geeft uitstraling aan 

gemeente 
- Nijlen is nog een beetje een 

‘boerengat’ en dat is goed 
- de sfeer in Nijlen zit goed 
- fuifmogelijkheden in eigen gemeente 
- Bevel is een topdeelgemeente 
- Nijlen is een woongemeente 
- voldoende aanbod van winkels 
- goed gelegen als gemeente 
- groot zomeraanbod voor kinderen en 

jongeren in onze gemeente 
- de gemeente hangt samen 

 

 
- mobiliteit is een ramp (wordt door 

tien aanwezigen aangehaald) 
- weinig geschikte of geen fuifzalen 
- de staat van heel wat fietspaden 
- steun aan parochiezalen laat te 

wensen over 
- groot aanbod maar niet iedereen weet 

het of kent het 
- het wordt drukker in Nijlen 
- levensgevaarlijk in Nijlen-Centrum 
- niets – het is goed hier 

 
Eind november heeft Uit de Marge wellicht hun rapport klaar. Indien interesse kan er op de 
jeugdraad ook wel eens teruggekoppeld worden door de jeugdconsulent. 
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3. Voorstelling jeugdraad Nijlen 
 

De voorzitter licht kort toe wat de jeugdraad nu precies is en inhoudt: 
 

“De Nijlense jeugdraad is een officiële adviesraad van de gemeente Nijlen. Concreet 
betekent dit dat het gemeentebestuur de jeugdraad om advies kan vragen over jeugd-
gerelateerde zaken maar even goed over andere zaken (ze kiezen dit zelf). Af en toe is het 
gemeentebestuur zelfs verplicht om advies aan de jeugdraad te vragen. 
 

Andersom mag de jeugdraad uit zichzelf ook beslissen om advies te geven en dat kan over 
alles gaan… jeugdraadsleden kunnen zelf een voorstel formuleren of de jeugdraad kan een 
standpunt innemen en dit aan het gemeentebestuur laten weten. Het gemeentebestuur is 
dan verplicht hierop een antwoord te formuleren. 
 

Bijkomend vervult de jeugdraad ook een overlegfunctie: zowel vertegenwoordigers van 
jeugdwerkinitiatieven kunnen overleggen maar iedere vertegenwoordiger is ook een jongere 
uit onze gemeente en samen met enkele onafhankelijke jeugdraadsleden vertegenwoordigen 
zij de jeugd van Nijlen. 
 



Tot slot organiseert de jeugdraad soms zelf ook al eens activiteiten of initiatieven.” 
 
Simen Thys is de voorzitter van de jeugdraad. Zijn mandaat loopt nog tot op het einde van 
het werkjaar (mei 2020). 
 
Gunther Melis is als jeugdconsulent (= personeelslid van de gemeente Nijlen) aangeduid als 
secretaris van de jeugdraad. Hij fungeert als tussenpersoon voor gemeentebestuur en 
jeugdraad en ondersteunt de voorzitter en de jeugdraad in hun taak. Als jeugdconsulent is hij 
niet stemgerechtigd. 
 
Ook de schepen van Jeugd, Tom Covens, is niet stemgerechtigd. Hij kan/mag als waarnemer 
vanuit het gemeentebestuur aanwezig zijn op de vergaderingen van de jeugdraad. Indien de 
jeugdraad tijdens de vergadering iets wil bespreken zonder de schepen bij, kunnen zij dit 
vragen. 
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4. Planning werkjaar 
 

Alle aanwezigen krijgen een handig kalendertje mee waarop alle – nu al bekende – data 
vermeld staan. 
 
We hebben dit werkjaar nog vijf jeugdraadvergaderingen gepland op: 
 

- vrijdag 22 november 2019 – 20 uur 
- vrijdag 20 december 2019 – 20 uur 
- vrijdag 28 februari 2020 – 20 uur 

 

- vrijdag 27 maart 2020 – 20 uur (start om 18.30 uur met een frietje, samen met de 
kinderraad Nijlen) 

 

- vrijdag 8 mei 2020 – 20 uur (start om 18.30 uur met een barbecue voor het einde van 
het werkjaar) 

 
Op vrijdag 18 oktober 2019 vindt de Dag van de Jeugdbeweging plaats. We organiseren naar 
jaarlijkse traditie een ontbijt in jeugdhuis Kroenkel vanaf 6.30 uur tot 8.45 uur. Verschillende 
jeugdraadsleden melden zich aan om mee te komen helpen (Wannes Leirs, Evert De bruyn, 
Nina Jansens, Sien Mariën, Felia Thys, Stijn Dierckx, Simen Thys, Lien Geeraerts). 
 
Naar de kinderraad toe wil de jeugdraad wel eens weten: 

- hoe jeugdwerkinitiatieven tieners meer kunnen aanspreken? 
- waar kinderen in onze gemeente overal zoal buiten spelen? 
- of ze hun gading vinden in het ruime vrijetijds/verenigingsaanbod in onze gemeente? 

 
De jeugdraad wil het komende werkjaar graag terug een fuif voor het goede doel organiseren 
in jeugdhuis Kroenkel en liefst onder dezelfde naam “Temptation Night”. We gaan al op zoek 
naar een geschikte datum in het voorjaar. 
 
Tevens wil de jeugdraad nog bekijken of ze samen nog iets kunnen organiseren met de 
jeugdbewegingen (2020 of 2021): een speelhappening-achtig evenement of een spel zonder 
grenzen of …? 
 
Op vrijdag 29 november 2019 ligt, zoals al gecommuniceerd naar het jeugdwerk, de Avond 
van het Jeugdwerk vast. Deze vindt dit jaar plaats in de parochiezaal O.-L.-V.-Nijlen. 
Aangezien hier geen fuiven mogen gehouden worden, gaat de afterparty door in jeugdhuis 
Kroenkel. De uitnodiging volgt tegen half november nog. 
 



Zowel de huidige leidingsploeg als de vorige leidingsploeg wordt hierop uitgenodigd. De 
kookouders en volwassen begeleiders worden ook uitgenodigd voor het eerste gedeelte van de 
avond – we behouden dit zo. Enkele jaren geleden hebben we er voor gekozen om hen ook uit 
te nodigen voor een klein bedankje (vandaar dat ze dus telkens naar het after-work-gedeelte 
mogen komen). 
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5. Doe je zeg en nieuwtjes 
 

• Er vinden de volgende weken heel wat activiteiten plaats bij de jeugdverenigingen: 
heemfeesten Chiro Nele (18-19-20 oktober), taartenverkoop Chiro Bevel (20 oktober), 
spaghettidag Chiro Pako (27 oktober), mosselfeesten Scouts Nijlen (1-2-3 november), 
pannenkoekendag Chiro Gust (1 november), aspifuif Chiro Bevel (22 november), quiz 
Chiro Bevel (23 november) en allerlei festiviteiten in jeugdhuis Kroenkel (zie hun 
Facebookpagina voor meer info). 
 

• Sander Celis stelt voor dat op de volgende jeugdraad ook nog verder bekijken hoe we 
de jeugdraad extra in de kijker kunnen zetten. We hebben hier vorig werkjaar enkele 
ideetjes rond geformuleerd en deze mogen nog verder uitgewerkt worden. 
 

• Wannes Leirs vraagt of het mogelijk is dat de lichten op de Broechemsesteenweg, ter 
hoogte van de scoutslokalen, die de “zone 30” activeren, ook ingesteld kunnen 
worden op zondagnamiddag tijdens hun werking. De vraag zal doorgespeeld worden. 
 

• Wannes Leirs en Stijn Dierckx stellen zich de vraag of je ook vanuit een 
sportvereniging of als leerling van de academie of als … kan zetelen in de jeugdraad. 
Uiteraard kunnen onafhankelijke jongeren zetelen in de jeugdraad, graag zelfs. Wie 
een vereniging wil vertegenwoordigen, kan dit enkel vanuit een jeugdvereniging. Dit 
ligt zo vast in de statuten van de adviesraden. Sportverenigingen hebben immers de 
sportraad, cultuurverenigingen de cultuurraad, enzovoort. Wel is het zo dat elke 
jongere welkom is en uiteraard ook vanuit de insteek van een hobby (sport, 
kunstbeoefening, …) input kan geven die voor elke jongere in Nijlen van belang kan 
zijn. Zo hebben we in het verleden al eens getracht om jongeren te betrekken die 
actief zijn in de leerlingenraad van het Githo of Sint-Calasanz. Dat is toen niet gelukt 
maar kan zeker nog eens terug geprobeerd worden. 
 

• Dries Dillen zit als plaatsvervanger voor jeugd in de Gecoro (Gemeentelijke Commissie 
voor Ruimtelijke Ordening). Koen De Vos is verkozen als effectief lid voor jeugd. Als er 
nuttige zaken te melden zijn, kan Dries hier toelichting over geven. Als 
plaatsvervanger probeert hij ook regelmatig aanwezig te zijn op de vergaderingen om 
mee te kunnen volgen. 
 

• Enkele jeugdraadsleden geven nog aan dat ze graag in het voorjaar op groepsuitstap 
willen gaan naar het 90’s feestje in het Sportpaleis. 
 

• Evert De bruyn en enkele andere jeugdraadsleden informeren hoe ver het staat met de 
info rond herbruikbare bekers en wat de ondersteuning hierin van de gemeente zal 
betekenen. Dit levert een uitgebreidere discussie op: 
 

o het jeugdwerk wil uiteraard ook herbruikbare bekers inzetten tijdens hun 
evenementen vanaf 2020 maar geeft aan dat dit enerzijds een serieuze 
meerkost voor hun oplevert en anderzijds ook zorgt voor de nood aan extra 
vrijwilligers (wat nu soms al moeilijkheden veroorzaakt) – het is dus allemaal 
niet zo evident; 

o het jeugdwerk rekent op het gemeentebestuur om mee ondersteuning te 
bieden bij deze nieuwe maatregel (subsidie? uitleen? groepsaankoop? …?) want 
dit kost het verenigingsleven extra geld; 

o ook het spoelen van de bekers op evenementen is geen evidentie – misschien 
kan er door het Githo wel een wasstraat ontwikkeld worden; 



o de schepen van Jeugd geeft mee dat ook de brouwers hierin kunnen mee spelen 
en dat deze hierop aangesproken kunnen worden; 

o het jeugdwerk geeft aan geen voorstander te zijn om deals met brouwers af te 
sluiten als ze hierdoor verplicht zijn meerdere jaren aan de brouwer verbonden 
te zijn (leidingsploeg wisselt al eens, niet elk evenement blijft bestaan, veel 
staat of valt van de vrijwilligersploeg); 

o per bezoeker voorzie je best toch wel 3 bekers… dit levert voor heel wat fuiven 
al een serieus aantal op, wat het niet goedkoper maakt (en de laatste jaren 
spenderen jongeren minder geld op de fuiven – er wordt veel voorgedronken 
thuis – de winstmarge van fuiven gaat er op achteruit) – wie moet deze extra 
kost dragen of hoe kan deze verkleind worden…; 

o we merken dat er fuiven wegvallen in onze gemeente, een jammere evolutie; 
o Nijlen maakt deel uit van de afvalintercommunale IOK en IOK heeft een 

samenwerking lopen met vzw De Sprong (sociale economie – 
tewerkstellingsplaats voor personen met een beperking) – deze vzw gaat 
herbruikbare bekers (verschillende modellen) verhuren en wassen – er komen 
in de regio meerdere afhaalpunten (voor ons zou Herenthout het dichtste bij 
zijn) (richtprijzen: € 0,17 per gewone bierbeker (huur en wassen)) – de 
gemeente stelt dit voor als aanbod naar de verenigingen en organisatoren. 
 

- Evert De bruyn informeert naar de regelgeving rond het plaatsen van bordjes langs de 
weg voor de promotie van fuiven (info te vinden op de jeugdwebsite: 
https://www.jeugdnijlen.be/organiseren/promotie). Schepen Tom Covens geeft mee 
dat de gemeente er aan denkt om een vaste opstelling te voorzien op invalswegen 
waarin banners gehangen kunnen worden. Wannes Leirs reageert dat dit voor de 
verenigingen weer een extra kost is want banners kosten wel een pak meer dan 
affiches en zijn niet altijd herbruikbaar dus hoge kost dan. 
 

- Lien Geeraerts vraagt of de gemeente in de toekomst fuifbussen zal voorzien omdat 
de provincie Antwerpen hier mee gestopt is. Dit is niet meteen een taak die 
weggelegd is voor de gemeente (regionaal karakter) en hier zijn ook geen budgetten 
voor voorzien. 
 

- Stijn Claes hoopt dat de jeugdraad dit jaar ‘echt’ uit de startblokken kan schieten. 
Vorig werkjaar hebben we veel besproken, weinig gedaan en hij heeft het gevoel dat 
we maar wat aangemodderd hebben. Uiteraard heeft de overgang naar een nieuw 
bestuur hier mee te maken, de opmaak van het meerjarenplan waar we nog niet bij 
betrokken werden en hierdoor gebeurde er niet zo veel concreet. De jeugdconsulent 
geeft wel mee dat een jeugdraad actiever kan zijn als er verschillende leden ook mee 
op de kar springen (buiten de vergaderingen om ook). De fuif vorig jaar bijvoorbeeld 
werd maar door een 4 à 5 jeugdraadsleden mee getrokken. 
 

- Voorzitter Simen Thys vraagt zich af hoe het komt dat de jeugdraad nog altijd niet 
actief betrokken is bij de opmaak van het meerjarenplan, hoe ver het hier mee staat 
en of we nog betrokken zullen worden? 
 

Schepen Tom Covens zegt dat de opmaak verder loopt en richting een finale versie 
aan het gaan is. Hij geeft mee dat er rekening gehouden is met de memoranda van de 
adviesraden en dat ook het bestuursakkoord mee gebruikt is (dit is de visie van de 
coalitie). 
 

Enkele jeugdraadsleden willen nog wel eens mee rond tafel zitten als dit nog kan 
(Stijn Claes, Stijn Dierckx, Lien Geeraerts, Dries Dillen, Nina Jansens, Stef Fioole en 
Simen Thys). 
 

De schepen geeft ook aan dat er in het nieuwe meerjarenplan meer met budgetten 
geschoven kan worden zodat er bepaalde accenten nog verlegd kunnen worden indien 
nodig. 
 

De jeugdraad had graag het ontwerp kritisch bekeken en had mee betrokken willen 
worden bij de opmaak. Het memorandum was een advies voor de verkiezingen maar 
elke terugkoppeling ontbreekt nu waardoor we in het ongewisse blijven. 



 

- Op zondagvoormiddag 20 oktober 2019 vindt de actie “Proper Nijlen” plaats. Op 
meerdere plaatsen in onze gemeente zal er zwerfvuil opgeruimd worden. Iedereen is 
welkom om mee te komen helpen. 
 

- Enkele jeugdraadsleden geven aan dat ze het zwembad van Nijlen missen. De schepen 
antwoordt dat er achter de schermen aan een voorlopige oplossing gewerkt wordt (er 
wordt bekeken of in Herentals de buitenzwembaden tijdelijk overkapt kunnen worden 
zodat deze mee gebruikt kunnen worden). Hij geeft ook nog mee dat een nieuw 
zwembad in Nijlen bouwen financieel niet haalbaar gaat zijn als er geen extra 
partners (andere gemeentebesturen) gevonden worden. Dit wordt allemaal verder 
bekeken. 
 

- Simen Thys deelt nog mee dat hij, samen met nog enkele jeugdraadsleden, naar de 
infoavond geweest is over de herbestemming van de Pauluskerk (Broechemse-
steenweg, aan de scoutslokalen). Het is de bedoeling om over vijf jaren een definitief 
plan te hebben. Op 6 november 2019 wordt er terug samen gekomen (20 uur 
Pauluskerk). Op langere termijn zullen er in Nijlen drie kerken een herbestemming 
krijgen (Pauluskerk, kerk Kessel-Station en kerk O.-L.-V.-Nijlen (hier zijn studenten 
van Thomas More al bezig met een onderzoek uit te werken in het kader van hun 
eindwerk)). 
 

- De jeugdconsulent, Gunther Melis, nodigt tot slot alle jeugdraadsleden hartelijk uit op 
de “Maak Nijlen Mee” -avond op donderdag 7 november 2019 om 20 uur in 
gemeenschapscentrum ’t Dorp. Ook op de website www.nijlenmeemaken.be kan je 
nog input geven. 

 
 

6. Volgende jeugdraad 
 

De volgende jeugdraad zal plaatsvinden op vrijdag 22 november 2019 om 20 uur in zaal 
‘Kliever’ van het gemeentehuis te Nijlen. 
 
 

Nijlen, 21 november 2019 
 
 
 
 
 
 

Gunther Melis 
Jeugdconsulent 

 
Afdeling Sociaal en Vrije Tijd – gemeente Nijlen 


